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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a PRRS mentesítés valódi nyertese? " 

Mindhiába a sertésügyi biztos kinevezése és az ágazat megsegítését ígérő kormányzati 
kommunikáció. Hazánk sertéságazata hosszú ideje sorozatos válságidőszakát éli, ami a kis- és 
közepes sertéstenyésző és hizlaló gazdaságok számára különösen sok áldozattal járt. Az ismert 
tényezők miatt most jelentősen nőtt a sertéshús átvételi és fogyasztói ára is. Azonban ez az új 
helyzet csak azoknak a gazdáknak jelent megkönnyebbülést, akik az afrikai sertéspestis és a PRRS 
mentesítés kapcsán is szerencsésnek mondhatják magukat.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy hazánkban 2019-ben, hány sertés 
akadt fent a PRRS ellenőrzése során? Hány termelőnél találtak fertőzött egyedet? Vannak 
bíztató jelek a jövőre nézve az ügyben? Jelen helyeztben nem gondolják úgy, hogy a PRRS 
mentesítés több kárt okoz, mint hasznot a nemzetgazdaság számára? 


